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Protokół nr XXXVI/2021 z XXXVI sesji Rady Miasta Podkowa Leśna VIII kadencji, 

która odbyła się w dniu 28 grudnia 2021 r. o godz. 18.30 w trybie zdalnym  
 
 
Sesję Rady Miasta prowadził Przewodniczący Rady Miasta Michał Gołąb. 

 
I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb otworzył obrady, powitał zebranych, przekazał informacje o ochronie 
danych osobowych (dodatkowo wyświetlono) i stwierdził kworum (obecnych 12 radnych, nieobecni 
radni: B. Majewska i E. Barucka – cała sesja, A. Olejniczak-Siara – początek sesji, lista obecności 
radnych stanowi załącznik do protokołu z sesji). 
W posiedzeniu udział wzięli również Burmistrz, Skarbnik i Sekretarz Miasta oraz pracownicy UM, 
kierownicy jednostek organizacyjnych miasta i przedstawiciel Inicjatywy Obywatelskiej Las 
Młochowski. 
 
II. Przedstawienie porządku obrad 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że porządek obrad został przedstawiony w ogłoszeniu o 
zwołaniu sesji i zapytał o uwagi. 
Radny S. Lasota powiedział, że projekt uchwały ws. podjęcia stanowiska ws. Inicjatywy Las 
Młochowski jest niezgodny ze stanowiskiem KSWiP, dlatego radny wraz z Przewodniczącą KSWiP 
oraz kilkorgiem innych radnych, będzie chciał wnieść kilka poprawek do tekstu stanowiska, kiedy 
projekt ten będzie dyskutowany. 
 
Radni M. Eckhoff , W. Sancewicz, A. Rotfeld-Paczkowska i W. Żółtowski zgłosili wnioski do dodanie do 
porządku obrad sesji punktów „Sprawy różne” i „Wolne wnioski”. 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał wnioski pod głosowanie. 
 
Głosowano imiennie wniosek o dodanie punktu „Sprawy różne”: 

Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Jacek Matłacz, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, 
Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Michał Gołąb 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (3) 
Edyta Barucka, Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania – punkt został dodany do programu 
sesji. 
 
Głosowano imiennie wniosek o dodanie punktu „Wolne wnioski”: 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, 
Jacek Matłacz, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Wojciech Żółtowski 
PRZECIW (1) 
Michał Gołąb 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Małgorzata Łaskarzewska, Dąbrówka Smolny 
NIEOBECNI (3) 
Edyta Barucka, Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania – punkt został dodany do programu 
sesji. 



2 
 

 
Innych wniosków o zmianę porządku obrad nie zgłoszono.   
 
Porządek obrad po zmianach: 

I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
II. Przedstawienie porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu z XXXV sesji Rady Miasta. 
IV. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2040; 
2. podjęcia stanowiska ws. Inicjatywy Las Młochowski. 
V. Sprawy różne. 
VI. Wolne wnioski. 
VII. Zamknięcie sesji.     

 
O godz. 18.40 do obrad RM dołączyła radna A. Olejniczak-Siara. Obecnych 13 radnych.  
 
III. Przyjęcie protokołu z XXXV sesji Rady Miasta 
 
Radni nie zgłosili uwag do projektu protokołu ani przed sesją, ani na sesji. 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał projekt protokołu pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Janus 
NIEOBECNI (2) 
Edyta Barucka, Bożena Majewska 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Protokół został przyjęty - protokół  
Nr XXXV/2021 z XXXV sesji RM przeprowadzonej 14 grudnia 2021 r. 
 
IV. Podjęcie uchwał 
 

1. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2040 
 
Skarbnik Miasta A. Czarnecka wyjaśniła, że na XXXV sesji RM omyłkowo do WPF-u nie wprowadzono 
autopoprawki wprowadzonej do uchwały zamieniającej budżet miasta – ta uchwała prostuje to 
przeoczenie. 
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, 
Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja 
Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Edyta Barucka, Bożena Majewska 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 280/XXXVI/2021. 
 

2. Podjęcie uchwały w sprawie podjęcia stanowiska ws. Inicjatywy Las Młochowski  
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że sprawa była omawiana przez KSWiP. Komisja 
wypracowała stanowisko, jednak do Biura RM nie wpłynął projekt uchwały. Na podstawie stanowiska 
Komisji został przygotowany projekt uchwały, który w ocenie Przewodniczego RM zawierał wszystkie 
elementy wypracowane przez KSWiP. W dniu sesji wpłynął wniosek radnego S. Lasoty dot. 
załącznika, czyli stanowiska RM. Zmodyfikowaną wersję załącznika przygotowała także 
Przewodnicząca KSWiP. 
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Przewodnicząca KSWiP M. Łaskarzewska przekazała, że KSWiP – po rozmowach z 
przedstawicielami wnioskodawcy - wypracowała stanowisko ws. wniosku o poparcie petycji dot. Lasu 
Młochowskiego. Stanowisko poparli wszyscy członkowie KSWiP. Zostało ono przekazane pozostałym 
radnym. Projekt uchwały dot. tego stanowiska przygotował Przewodniczący RM. Załącznik do uchwały 
zawiera większość treści wypracowanych przez KSWiP, jednak niektóre – ważne dla KSWiP - zostały 
pominięte. Po dyskusji z członkami Komisji Przewodnicząca zaproponowała wprowadzenie do treści 
załącznika trzech poprawek (wyświetlono na monitorze i omówiono) - dodanie zdań: 
- Rada Miasta Podkowa Leśna popiera petycję Inicjatywy Las Młochowski ,,Las Młochowski dla ludzi, 
nie dla tartaków”; 
- Rada Miasta Podkowa Leśna wnioskuje o ponowne przeanalizowanie (przy udziale grupy roboczej 
zaproponowanej przez Nadleśnictwo Chojnów) Planu Urządzania Lasu (PUL) na lata 2018-2027 w 
zakresie wycinek w Lesie Młochowskim, o zmianę PUL i zaprzestanie wycinek na cele gospodarcze 
drewna na terenie Podkowy Leśnej - zamiast poprzedniego punktu 3; 
- Postulujemy, żeby Rada Miasta Podkowa Leśna była na bieżąco informowana o działaniach Lasów 
Państwowych w Lesie Młochowskim. 
Radny S. Lasota poparł propozycje poprawek zgłoszonych przez Przewodniczącą KSWiP. 
Poza ww. poprawkami, uwagi do tekstu stanowiska zgłosili jeszcze radni: W. Żółtowski, M. Eckhoff,  
D. Smolny i S. Lasota. W dyskusję nad zmianami tekstu stanowiska włączyła się większość radnych. 
 
Radny W. Żółtowski zgłosił ponadto wniosek o to, aby nie głosować każdej poprawki osobno, tylko 
omawiać i poprawiać tekst stanowiska na zasadzie większości głosów. 
Przewodniczący RM stwierdził, że jeśli radni popierają ten wniosek, to on także się do niego 
przychyla.  
Ustalono również, że radni będą zgłaszać jedynie protesty, jeśli z  jakąś poprawką nie będą się chcieli 
zgodzić. 
Uwag odnośnie formy wprowadzania poprawek do treści stanowiska nie zgłoszono. 
 
Radni przedyskutowali wszystkie zgłoszone do projektu stanowiska uwagi, niektóre zgodnie 
wprowadzając, inne zgodnie odrzucając. 
 
Pod głosowanie imienne poddany został przez Przewodniczącego RM tylko wniosek dot. redakcji pkt 
1 stanowiska - pozostawienie słowa "popiera" w zdaniu: Rada Miasta Podkowa Leśna pozytywnie 
odnosi się do wniosku i popiera petycję Inicjatywy Las Młochowski ,,Las Młochowski dla ludzi, nie dla 
tartaków”. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 6, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Sławomir Lasota, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-
Paczkowska, Wojciech Sancewicz 
PRZECIW (2) 
Michał Gołąb, Dąbrówka Smolny 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Małgorzata Janus, Karolina Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Jacek Matłacz, Wojciech 
Żółtowski 
NIEOBECNI (2) 
Edyta Barucka, Bożena Majewska 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania – słowo „popiera” pozostało w danym 
zdaniu.  
 
Następnie Przewodniczący RM poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały ze zmianami 
przedyskutowanymi i wprowadzonymi przez radnych w trakcie trwania sesji. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Małgorzata Janus, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Michał Gołąb 
NIEOBECNI (2) 
Edyta Barucka, Bożena Majewska 



4 
 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 281/XXXVI/2021. 
 
V. Sprawy różne 
 
Radny W. Sancewicz zwrócił uwagę, że w okresie świątecznym, gdy UM był nieczynny, wystąpiły 
problemy z wodą. Należy pomyśleć nad sprawnym kanałem wymiany informacji z mieszkańcami. 
Wydaje się, że smsy to najszybszy sposób dotarcia z informacją. Należy także pomyśleć o 
zabezpieczeniu terenu budowy stawu, a dokładnie ogrodzenia - siatki od strony górki, po to, aby nie 
wpadały w nią zjeżdżające z górki na sankach dzieci. 
 
Radna M. Eckhoff zapytała, czy ponownie jest problem z firmą zajmującą się posypywaniem ulic 
piachem. Ostatnio znowu było bardzo ślisko.  
Burmistrz Miasta A. Tusiński wyjaśnił, że w Podkowie ulice posypywane są samym piachem, bez 
domieszki soli. Firma posypywała ulice, jednak szło to bardzo wolno, bo zamarzł im trzymany na 
dworze piasek.  
 
Radny J. Matłacz przekazał, że mieszkańcy pytają, co się dzieje z wodą – wyczuwają w niej chlor.  
Burmistrz Miasta wyjaśnił, że w naszej stacji uzdatniania wody nie używamy chloru, tylko innego 
związku, który jednak pachnie podobnie jak chlor. Został zmieniony dostawca produktu i faktycznie, 
przy bardzo małym rozbiorze wody, zapach jest bardzo intensywny. To kwestia technologiczna. 
Burmistrz jeszcze nie wie, jak rozwiązać ten problem – czy Miasto wróci do poprzedniego produktu, 
czy też dawka tego będzie zmniejszana. 
 
Radny J. Matłacz zapytał, czy mieszkańcy nie będą już otrzymywać smsów przypominających  
o terminach odbioru odpadów. 
Burmistrz Miasta wyjaśnił, że zamiast smsów będą bezpłatne powiadomienia mailowe. Smsy niestety 
kosztują (około 8 groszy za 1 smsa), a Miasto ogranicza wydatki. Jednak jeśli okaże się to 
priorytetem, to będzie można do wrócić do wysyłania smsów. Burmistrz sprawdzi po sesji dokładny 
koszt smsów wysłanych w 2021 roku. 
Radny uważa, że przy około 800 gospodarstwach domowych nie jest to jakiś bardzo wielki koszt, 
zwłaszcza, że tych smsów nie ma w roku wiele.  
Burmistrz Miasta podsumował, że można będzie wrócić do dyskusji, czy system powinien być i jak 
powinien on funkcjonować. 
 
Radna A. Rotfeld-Paczkowska poparła apel Burmistrza Miasta o powstrzymanie się od puszczania 
fajerwerków w Sylwestra. 
 
Radny W. Żółtowski przekazał, że widział wątki na różnych grupach społecznościowych o próbach 
włamań. Zapytał, czy policja zgłaszała, że planuje jakieś dyżury ponadnormatywne w okresie 
świątecznym. 
Burmistrz Miasta odpowiedział, że ostatnie dyżury zaplanowane są właśnie na okres świąteczno-
noworoczny. Włamań jest rzeczywiście więcej - prośba o czujność.  
Radny poprosił, aby wystąpić do Kierownika Posterunku Policji o sprawozdanie i statystyki z grudnia. 
 
VI.  Wolne wnioski 
 
Radny W. Żółtowski poinformował, że otrzymał przed chwilą podziękowania od mieszkańców  
za podjęcie przez RM stanowiska ws. Lasu Młochowskiego.  
 
Radna A. Rotfeld-Paczkowska powiedziała, że otrzymała prośbę od mieszkanki o poruszenie kwestii 
posypywania ulic pisakiem.  
Burmistrz Miasta A. Tusiński wyjaśnił, że były próby zdyscyplinowania wykonawcy i ma nadzieję,  
że problem nie będzie się już powtarzał.  
Radny W. Żółtowski zapytał, czy Miasto może zaprojektować jakieś tablice ze znakiem graficznym 
informującym, że Podkowa Leśna nie niszczy roślin solą i dlatego ulice posypywane są tylko piaskiem. 
Nie jest to zrozumiałe dla przyjezdnych.  
Radna M. Eckhoff podkreśliła, że dzięki temu nie są ranione też łapy zwierząt. 
Burmistrz Miasta obiecał przemyśleć pomysł.  
 
Radna A. Olejniczak-Siara zapytała o posypywanie podjazdu przy stacji WKD Podkowa Leśna 
Zachodnia.  



5 
 

Burmistrz Miasta powiedział, że podjazdy posypywane są piachem w pierwszej kolejności. Czynność 
w razie potrzeby (piach się zsuwa) jest powtarzana. Jeśli nie piach, to trzeba by było pomyśleć o 
jakichś substancjach chemicznych.  
 
VII.  Zamknięcie sesji 
 
Na zakończenie sesji Przewodniczący RM i Burmistrz Miasta złożyli wszystkim życzenia noworoczne, 
po czym o godz. 19.56 Przewodniczący RM zamknął XXXVI sesję Rady Miasta Podkowa Leśna VIII 
kadencji. 
 
 
 
 
Sesja była transmitowana on-line. Transmisje sesji udostępniane są na kanale YouTube  
pn. „Miasto Podkowa Leśna” - adres:  
https://www.youtube.com/channel/UCvAVZWcNfr_Ya1teWYYHTaw - link udostępniony jest na stronie 
internetowej miasta oraz w BIP Miasta. 
Nagranie audio-video zamieszczone jest na stronie na podkowalesna.esesja.pl, w BIP Miasta oraz 
poprzez odnośnik na stronie internetowej miasta i stanowi integralną część protokołu z sesji. 
Wyniki głosowań imiennych były wyświetlane. 
Podjęte uchwały wraz z imiennymi wykazami głosowań znajdują się w biurze Rady Miasta  
i są zamieszczone w BIP Miasta oraz na stronie podkowalesna.esesja.pl.  
Na początku sesji odczytano i wyświetlono informację o ochronie danych osobowych. 
 
 
 
 
 
 
          Protokołowała:       Obradom przewodniczył:  
            Beata Krupa              Michał Gołąb  
         /-/            /-/ 
    Gł. Specjalista w Ref. OSO            Przewodniczący  
Urzędu Miasta Podkowa Leśna              Rady Miasta Podkowa Leśna 
 
 
 
 
Wyjaśnienie skrótów: 

RM – Rada Miasta Podkowa Leśna 
UM – Urząd Miasta Podkowa Leśna 
KR – Komisja Rewizyjna  
KSWiP – Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
KGiR – Komisja Ładu Przestrzennego, Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska 
KSS – Komisja Spraw Społecznych 
BIP – Biuletyn Informacji Publicznej  
WPF – Wieloletnia Prognoza Finansowa 
Ref. OSO – Referat Organizacyjny i Spraw Obywatelskich Urzędu Miasta Podkowa Leśna 
 

 
 
Załącznik: 
- Lista obecności radnych na sesji 

 
 
 


